



# **Welcome to Network Church 歡迎來到網絡教會**

26-05-2024

# EPHESIAN 6:18-20

## 以弗所書 6:18-20

<sup>18</sup>And pray in the Spirit on all occasions with all kinds of prayers and requests. With this in mind, be alert and always keep on praying for all the Lord's people. <sup>19</sup>Pray also for me, that whenever I speak, words may be given me so that I will fearlessly make known the mystery of the gospel, <sup>20</sup>for which I am an ambassador in chains. Pray that I may declare it fearlessly, as I should.

(NIV)

<sup>18</sup>要靠著聖靈，隨時多方禱告祈求，並要為此警醒不倦，為眾聖徒祈求。  
<sup>19</sup>也要為我祈求，讓我有口才，能放膽開口講明福音的奧祕，<sup>20</sup>我為這福音的奧祕作了帶鐵鏈的使者，讓我能照著當盡的本分放膽宣講。

(和合本修訂版)

# EPHESIAN 6:23-24 – A CLOSING BLESSING

## 以弗所書 6:23-24 – 最後的祝福

<sup>23</sup>Peace to the brothers and sisters, and love with faith from God the Father and the Lord Jesus Christ. <sup>24</sup>Grace to all who love our Lord Jesus Christ with an undying love.

(NIV)

<sup>23</sup>願平安、慈愛、信心從父上帝和主耶穌基督歸給弟兄們。<sup>24</sup>願所有恆心愛我們主耶穌基督的人都蒙恩惠。

(和合本修訂版)